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Svar på fråga 2023/24:679 av Mattias Eriksson Falk (SD) 
Försäljning av biljetter i andra hand 

Mattias Eriksson Falk har frågat mig om jag avser ta något 

initiativ till lagstiftning om försäljning av biljetter i andra hand.  

Som Mattias Eriksson Falk nämner har det relativt nyligen 

införts ett förbud mot att använda vissa affärsmetoder vid 

andrahandsförsäljning av biljetter. Arrangörer av evenemang kan 

dessutom själva vidta åtgärder för att begränsa möjligheten att 

sälja biljetter vidare till förhöjda priser.  

Hur väl förbudet och frivilliga åtgärder från branschen fungerat 

för att möta de problem konsumenter upplever på marknaden 

för evenemangsbiljetter är fortfarande för tidigt att avgöra. 

Regeringen har därför i dagsläget inga planer på att vidta några 

ytterligare åtgärder men kommer att följa frågan. 

Stockholm den 13 mars 2024 
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